

# Bel-Air

Gourmet Spotlight

What's New  
July 2018  
7月新推廣

# New Master Wine List

The new master wine list commences on 1 July (Sunday) to provide new additions to your gastronomic experience!



## Vietnamese Feast

### 越南美食巡禮



Delightful array of tempting dishes with various herbs, vegetables and seasonal ingredients to create a fresh and complex flavour.

Take a gastronomic journey to Vietnam from 17 July (Tuesday) till 12 August (Sunday).

以不同香草、蔬菜及時令食材精心配烹調的越南美食，味道清新宜人又帶豐富層次，讓人一試難忘。

由7月17日(星期二)至8月12日(星期日)，誠意邀請您來體驗越南美食之旅。



## Summer Drink 仲夏特飲



Club Bel-Air offers a selection of refreshing and fruity drinks to keep you cool on hot summer days at Club Bel-Air from 1 July (Sunday) till 31 August (Friday).

由7月1日(星期日)至8月31日(星期五)，貝沙灣會所為您帶來以時令蔬果調製的仲夏特飲，清爽口味讓您一杯在手暑氣盡消。



For further details, please scan the QR code, visit Bel-Air website [www.bel-air-hk.com](http://www.bel-air-hk.com), visit Club Bel-Air Restaurant in person or call 2989 9075 (Lobby Lounge) / 2989 9017 (Dining Room). Pictures are for reference only. 歡迎掃描QR碼、瀏覽貝沙灣網站[www.bel-air-hk.com](http://www.bel-air-hk.com)、親臨貝沙灣餐廳或致電 2989 9075 (灣畔餐廳) / 2989 9017 (朗峰餐廳)查詢更多詳情。圖片只供參考之用。

